

Course Chinese Grade 7
Semester Fall 2019

Course Location BSN-1201

Time Sunday 1:00 to 2:30 PM

Teacher Hua Perry

Email Address ninahua0119@gmail.com

Phone Number 2052005246

Course Description Seventh grade is to prepare students for the advanced Chinese

class. This book includes classical Chinese culture, Chinese history and Western art. While students learn the Chinese language, they also gain awareness and knowledge of the history and society of

China and the world.

Teaching focuses on words, phrases and sentences patterns. It aims to comprehensively improve the students' speaking, reading and

writing skills.

Textbooks and Required Materials

- 中文第 7 册, 及练习册 A, B (中国暨南大学华文学院编)
- 中文字典

Objectives (教学目标)

- 会认,会读,会写课文中的生字,词语。
- 准确地辨认形近字,多音字。注意区别读音相同和相近的字。
- 用正确的语音语调朗读课文,并能够组织自己的语音复述课文的内容。
- 简单介绍汉语语法的基本结构,基本句型和成语的使用。
- 巩固所学的汉语拼音,为学生今后学习中文电脑输入打好基础。
- 熟练地掌握新华字典的使用方法。
- 通过课文中短文的阅读练习提高学生们的阅读水平。
- 介绍中国历史常识

Students are required to know how to read, write, and understand the new vocabulary presented in each chapter. They should also accurately distinguish between similar SOUNDING and similar LOOKING words, read the full passage in the chapter with the correct pronunciation, know how to use a Chinese/English dictionary, know how to type in Chinese on the computer, and have full understanding of proper grammar and sentence structure.

Teaching Methods (教学方法)

课堂上,采用中文普通话教学,必要时,附带英文解释,以帮助学生理解,记忆和掌握课文中的生 字及内容。用讲故事,游戏,图片等形式,来增进学生学习中文的兴趣和积极性。

Student/Parent Responsibilities (学生/家长责任义务)

- 按时到校,保证出勤。不能到校请尽量提前请假
- 遵守课堂纪律,认真听讲。
- 课上尽量讲中文,积极主动参加课堂教学活动。
- 保持教室清洁,上课是不吃东西。
- 不乱移动桌椅。如需要移动,请课后放回原处。

Students are expected to attend all scheduled classes on time. Absences can be excused by parents' notification through email or written note. It is required to speak in Chinese in classroom. Always turn in homework by the end of class on Sunday. No food or drinks in the classroom and keep classroom clean.

Grading (评分标准)

出勤: 15%
家庭作业: 10%
课堂测验: 10%
期中考试: 30%
期末考试: 35%
总计: 100%

■ Extra points(额外加分)

Summer Homework: 暑假作业: 5 Story Telling: 故事会: 5

Calendar (教学进度表)

Week (周 数)	Date (日期)	Main Topic (主题)	Homework (家庭作业)	Point (分数)
1	8/18/2019	First day of school & open registration, Parent email contact test,	■ 写生字 ■ 读课文 ■ 背句子	
2	8/25/2019	Registration, Normal class 注册 家长电子邮箱测试 听写生字, 学习阅读材料	练习册 A	
3	9/1/2019	No class (Labor Day) 无课		
4	9/8/2019	Student roster check, Normal class 核对注册学生名单 学习第二课学生字, 朗读并讲解课文 做课堂练习 	■ 写生字 ■ 读课 ■ 背句子	
5	9/15/2019	听写生字学习阅读材料	练习册 B	
6	9/22/2019	■ 学习第三课学生字■ 朗读并讲解课文■ 做课堂练习	写生字读课文背句子练习册 A	
7	9/29/2019	期中考试		
8	10/06/2019	■ 学习第四课学生字,■ 朗读并讲解课文■ 做课堂练习	写生字读课文背句子	
9	10/13/2019	■ 听写生字■ 学习阅读材料	练习册 B	
10	10/20/2019	Sunday before Veterans Day. Normal Class 学习第五课学生字, 朗读并讲解课文 做课堂练习	■ 写生字 ■ 读课文 ■ 背句子	
11	10/27/2019	听写生字学习阅读材料	练习册 A	

12	11/03/2019	■ 学习第六课学生字, ■ 朗读并讲解课文 ■ 做课堂练习	写生字读课文背句子	
13	11/10/2019	■ 听写生字 ■ 学习阅读材料	练习册 B	
14	11/17/2019	■ 听写生字■ 总复习	全面复习	
15	11/24/2019	Final Exam 期末考试		
16	12/01/2019	No Class (Thanksgiving Weekend) 无课,感恩节周末		
17	12/08/2019	No Class (USF Final Exam) 无课,USF 无教室		
18	12/15/2019	End of Semester Event USF Business Building Room BSN 1100 9:00 a.m. – 5:00 p.m. Last day of school, Report cards, awards. 学校最后一天,发成绩单,全勤奖		